
Z Á P I S  
ze 17. veřejného zasedání Zastupitelstva  

Městyse Klenčí pod Čerchovem konaného dne 18. 12. 2019 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele 

Zahájení zasedání:  17:00 hodin 

Přítomni:  Jiří Anderle, Jan Bozděch, František Čipera, Martin Frei, Karel Hula, Přemysl 
Lamač, Pavel Smazal, Milan Toman. 

Omluveni: Karel Beneš, Václav Karásek, Františka Tichá. 

Přítomna je nadpoloviční většina členů ZM a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Veřejné zasedání ZM zahájil starosta Jan Bozděch, který přivítal zastupitele a občany 
městyse. Konstatoval, že na zastupitelstvu, které bylo svoláno v souladu s ustanovením 
§ 92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, je přítomno 8 zastupitelů, 2 zastupitelé 
jsou omluveni a jedna zastupitelka se dostaví během zasedání. Zápis z posledního zasedání 
je uložen k nahlédnutí na úřadu městyse a byl ověřen bez závad. Zapisovatelem jmenoval 
Martina Freie. 

2. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a návrh programu 

Návrhová komise: Martin Frei, Přemysl Lamač 

Ověřovatelé zápisu: Karel Hula, Pavel Smazal 

Hlasování č. 1, o usnesení, že ZM schvaluje ověřovatele zápisu ve složení Karel Hula a 
Pavel Smazal:  PRO  : 8 
 PROTI :  0
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 2, o usnesení, že ZM schvaluje komisi k návrhu usnesení ve složení Přemysl 
Lamač a Martin Frei: PRO  : 8 
 PROTI :  0
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Zastupitelé dostali v podkladech program jednání, kde starosta navrhl následující změny: 

- Bod č. 10 bude zařazen: „Schválení přijetí dotace na rekonstrukci elektroinstalace 
Mateřské školy.“. 

Navržený program k jednání: 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele.  
2. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a schválení programu zasedání.  
3. Kontrola usnesení.  



 
 

Zápis ze 17. veřejného zasedání zastupitelstva Městyse Klenčí pod Čerchovem strana 2 

4. Schválení rozpočtu ÚSC Klenčí pod Čerchovem na rok 2020.  
5. Projednání rozpočtu na rok 2020 a rozpočtového výhledu na roky 2020–2022 ÚSC 

Masarykova ZŠ a MŠ Klenčí pod Čerchovem, p. o.  
6. Schválení návrhu střednědobého výhledu rozpočtu DSO Domažlicko na roky 2021–2022. 
7. Schválení návrhu rozpočtu DSO Svazku Domažlicko na rok 2020.  
8. Schválení návrhu rozpočtu Účelového sdružení obcí pro odpadové hospodářství LAZCE 

na rok 2020.  
9. Schválení komise pro grantové programy Městyse Klenčí pod Čerchovem pro rok 2020. 
10. Schválení přijetí dotace na rekonstrukci elektroinstalace Mateřské školy. 
11. Projednání rozpočtového opatření č. 15/2019 platného ke dni 31. 12. 2019.  
12. Schválení veřejnoprávní smlouvy mezi obcemi Klenčí pod Čerchovem a Díly o 

zabezpečení provedení zápisů údajů do informačního systému územní identifikace, adres 
a nemovitostí.  

13. Projednání nabídky společnosti Arture Art & Nature, s.r.o. na odkup budovy na pozemku 
p. č. st. 425/11 KÚ Klenčí pod Čerchovem.  

14. Projednání dokumentace ÚP Klenčí pod Čerchovem pro II. veřejné projednání.  
15. Projednání cen vodného a stočného Městyse Klenčí pod Čerchovem pro rok 2020.  
16. Schválení pořízení geometrického plánu na oddělení části pozemku p. č. 2876/1 dle 

žádosti. 
17. Projednání žádosti o směnu části pozemku p.č. 1941/17 za části pozemků p.č. 1941/65 a 

1941/64 KÚ Klenčí pod Čerchovem.  
18. Projednání dodatku č. 1 k nájemní smlouvě pro pronájem baru K1 a přilehlých prostor.  
19. Projednání novely Směrnice pro poskytování ošatného a osobních ochranných prostředků 

v územně samosprávném celku Klenčí pod Čerchovem a Zásad k poskytování peněžních 
plnění spojených s výkonem funkcí členů ZM Klenčí pod Čerchovem.  

20. Projednání odměn zastupitelů městyse k 1. 1. 2020 dle novely vlády ze dne 9. 12. 2019.  
21. Schválení termínů zasedání zastupitelstva v první polovině roku 2020. 
22. Zprávy z výborů o činnosti.  
23. Připomínky občanů.  
24. Diskuze, závěr.  

Hlasování č. 3, o usnesení, že ZM schvaluje navržený upravený program jednání ZM: 
 PRO  : 8 
 PROTI :  0
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

3. Kontrola usnesení 

Starosta uvedl, že zprávu dostali zastupitelé v podkladech. Žádný z přítomných neměl žádné 
otázky ani připomínky.  

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 4, o usnesení, že ZM bere vědomí zprávu starosty o plnění usnesení a 
usnesení starosty:        PRO  : 8 
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 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Hlasování č. 5, o usnesení, že ZM bere vědomí zápis z porad starosty a místostarostů: 
 PRO  : 8 

 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

4. Schválení rozpočtu ÚSC Klenčí pod Čerchovem na rok 2020 

Starosta uvedl, že návrh rozpočtu byl zveřejněn na úřední desce a zastupitelé dostali návrh 
v podkladech. Rozpočet na kulturní akce je stanoven ve výši 450 000 Kč a neměl by být 
v roce 2020 překročen. V příštím roce proběhnou následující investiční akce: zadní vchod do 
zdravotního střediska, výměna oken v čp. 330 a oprava opěrné zdi naproti faře.  

Místostarosta Lamač: Měli bychom uvažovat, kde by se dalo ušetřit. 

Starosta: Ano, věc už projednával finanční výbor. Jednou z možností je snížení nákladů na 
DPČL. 

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 6, o usnesení, že ZM schvaluje rozpočet ÚSC Městys Klenčí pod Čerchovem 
na rok 2020 jako přebytkový s celkovými příjmy 27.513 tis. Kč, výdaji ve výši 23.537 tis. 
Kč a financováním ve výši 3.976 tis. Kč:     PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Hlasování č. 7, o usnesení, že ZM schvaluje závazné ukazatele rozpočtu pro rok 2020:
          PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 8, o usnesení, že ZM schvaluje pravidlo pro rozpočet 2020: Ve výdajové 
části rozpočtu nesmí být jednotlivými příkazci operací překročen jim stanovený objem 
běžných a kapitálových výdajů dle jednotlivých paragrafů schváleného rozpočtu roku 
2020. V rámci paragrafů se změna v jednotlivých položkách, včetně mzdových položek 
a včetně změn mezi položkami běžných a kapitálových výdajů a naopak, povoluje: 
           PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

5. Projednání rozpočtu na rok 2020 a rozpočtového výhledu na roky 2020 – 2022 
ÚSC Masarykova ZŠ a MŠ Klenčí pod Čerchovem, p.o . 



 
 

Zápis ze 17. veřejného zasedání zastupitelstva Městyse Klenčí pod Čerchovem strana 4 

Starosta uvedl, že rozpočet schvaluje starosta a zastupitelé ho berou na vědomí. Rozpočet je 
sestaven jako vyrovnaný. Dále byl schválen rozpočtový výhled školy a roky 2020–2020, který 
ZM také bere pouze na vědomí.  

Ze zasedání ZM se omluvil zastupitel Smazal, je přítomno 7 zastupitelů. 

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 9, o usnesení, že ZM bere na vědomí rozpočtový výhled Masarykovy ZŠ a 
MŠ Klenčí pod Čerchovem, p. o. pro roky 2020-2022 a rozpočet Masarykovy ZŠ a MŠ 
Klenčí pod Čerchovem, p. o. pro rok 2020:    PRO  : 7 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

6. Schválení návrhu střednědobého výhledu rozpočtu DSO Domažlicko na roky 
2021–2022 

Starosta uvedl, že návrh střednědobého výhledu dostali zastupitelé v podkladech.  

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 10, o usnesení, že ZM schvaluje návrh rozpočtového výhledu DSO 
Domažlicko na roky 2020–2022:      PRO  : 7 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

7. Schválení návrhu rozpočtu DSO Svazku Domažlicko na rok 2020  

Starosta uvedl, že návrh rozpočtu je ve výši téměř 9 milionů korun. Rozpočet je sestaven jako 
vyrovnaný.  

Na zasedání ZM se dostavil zastupitel Smazal, je přítomno 8 zastupitelů. 

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 11, o usnesení, že ZM schvaluje návrh rozpočtu DSO Domažlicko na rok 
2020 jako schodkový s celkovými příjmy 8.926 tis. Kč, výdaji ve výši 9.859 tis. Kč a 
financováním ve výši 933 tis. Kč:      PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

8. Schválení návrhu rozpočtu Účelového sdružení obcí pro odpadové hospodářství 
LAZCE na rok 2020 

Starosta uvedl, že návrh rozpočtu a střednědobý výhled dostali zastupitelé v podkladech.  

Starosta navrhl schválit usnesení. 
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Hlasování č. 12, o usnesení, že ZM schvaluje návrh rozpočtového výhledu Účelového 
sdružení obcí pro odpadové hospodářství LAZCE na rok 2020–2023: 

  PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 13, o usnesení, že ZM schvaluje návrh rozpočtu Účelového sdružení obcí 
pro odpadové hospodářství LAZCE na rok 2020 jako vyrovnaný s celkovými příjmy 
157.000,- Kč a výdaji ve výši 157.000  Kč:       PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

9. Schválení komise pro grantové programy Městyse Klenčí pod Čerchovem pro 
rok 2020  

Starosta vyzval zastupitele, aby přednesli návrh komise. 

Místostarosta Lamač: Komise v letošním roce měla 5 členů a osvědčila se. Nechal bych jí ve 
stejném složení. 

Starosta: Dva místostarostové, zástupce FV a KV a poslední člen? 

Zastupitel Frei: Zástupce VKSO. 

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 14, o usnesení, že ZM schvaluje komisi pro grantové programy městyse ve 
složení: 1. a 2. místostarosta městyse, vybraný zástupce FV, KV a VKSO: 
           PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Starosta dále uvedl, že komise bude zasedat hned po uplynutí lhůty k podání žádostí, aby ZM  
mohlo rozdělení grantů schválit na březnovém zasedání.  

10. Schválení přijetí dotace na rekonstrukci elektroinstalace Mateřské školy 

Starosta uvedl, že získaná dotace je ve výši 349 000 Kč. Rozpočet na opravu je 500 000 Kč, 
maximální výše dotace je 70 %, z tohoto důvodu není dotace 400 000 Kč, ale pouze 349 000 
Kč. Smlouva s Plzeňským krajem je již podepsána, ZM však ještě musí schválit přijetí dotace. 

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 15, o usnesení, že ZM schvaluje přijetí dotace z programu PSOV 
Plzeňského kraje na rekonstrukci elektroinstalace v budově mateřské školy od 
poskytovatele: 

  PRO  : 8 
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 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

11. Projednání rozpočtového opatření č. 15/2019 platného ke dni 31. 12. 2019 

Starosta uvedl, že rozpočtové opatření bylo projednáno na FV, který doporučil opatření 
schválit. Starosta následně seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením, které bude po 
schválení zveřejněno na úřední desce. 

Na zasedání ZM se dostavila zastupitelka Tichá, je přítomno 9 zastupitelů.  

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 16, o usnesení, že ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 15/2019 platné k 31. 
12. 2019:         PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

Hlasování č. 17, o usnesení, že ZM schvaluje předběžně rozpočtové opatření č. 16/2019 k 
rozpočtu za rok 2019 pro operace, které vzniknou za období od data 19. 12. 2019 do 31. 
12. 2019 bez určení konkrétní výše v Kč pro tyto rozpočtové změny: 

 Přijetí a případné realizace výdajů účelově poskytnutých transferů. 

 Upřesnění výše transferů v případech jejich vypořádání nebo z jiných důvodů, 
předběžné opatření se schvaluje na změny výdajové i příjmové položky transferů 
nebo položky finančního vypořádání. 

 Výdaje k odvrácení škod, prevenci havárií, řešení havárií a živelních pohrom, 
výdaje ve stavu nouze, výdaje na vyměřené pokuty, výdaje dle pravomocného 
rozhodnutí soudu a další výdaje, kde může dojít ke škodám z důvodu časového 
prodlení. 

 Změny rozpočtu v důsledku upřesnění členění dle plné rozpočtové skladby 
v případech přesunů příjmů a výdajů. 

 Provedené rozpočtové změny v uvedených případech budou předloženy 
v konkrétních částkách k informování zastupitelstva na prvním zasedání roku 
2020:         PRO  : 9 

 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 18, o usnesení, že ZM schvaluje rozpočtové opatření v částkách vyšších 
může starosta samostatně provádět jen v případech: 

 ve finančních vztazích k jinému rozpočtu, 

 přijetí a realizace účelově poskytnutých prostředků, 
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 vypořádání transferů, upřesnění výše transferů (např. po rozpisu souhrnného 
dotačního vztahu od kraje, po vypořádání dotace apod.), 

 výdaje k odvrácení škod, prevenci havárií, řešení živelních pohrom, výdaje ve 
stavu nouze, 

 výdaje, u kterých by prodlení způsobilo škodu a výdaje, které nezávisí na vůli 
obce – např. vyúčtování energií, 

 zatřídění příjmů a výdaje daně z příjmů právnických osob, které platí obec sama 
sobě, 

 technické změny, ke kterým došlo změnou předpisů (změny paragrafů a položek 
rozpočtové skladby). 

Zastupitelstvo si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření 
provedeném v kompetenci starosty na nejbližším zasedání zastupitelstva konaném 
po schválení rozpočtového opatření starostou:    PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

12. Schválení veřejnoprávní smlouvy mezi obcemi Klenčí pod Čerchovem a Díly 
o zabezpečení provedení zápisů údajů do informačního systému územní 
identifikace, adres a nemovitostí 

Starosta uvedl, že se jedná o smlouvu o zabezpečení zápisu údajů do informačních systémů, 
které provádí městys za Obec Díly. Městys získává od Obce Díly poplatek 100 Kč za zápis.  

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 19, o usnesení, že ZM schvaluje veřejnoprávní smlouvu veřejnoprávní 
smlouvu o zabezpečení provedení zápisů údajů do informačního systému územní 
identifikace, adres a nemovitostí mezi Městysem Klenčí pod Čerchovem a Obcí Díly:
           PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 20, o usnesení, že ZM pověřuje starostu uzavřením veřejnoprávní smlouvy 
o zabezpečení provedení zápisů údajů do informačního systému územní identifikace, 
adres a nemovitostí mezi Městysem Klenčí pod Čerchovem a Obcí Díly: 

      PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

13. Projednání nabídky společnosti Arture Art & Nature, s.r.o. na odkup budovy na 
pozemku p. č. st. 425/11 KÚ Klenčí pod Čerchovem 
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Starosta uvedl, že se jedná o objekt stávající truhlárny. Na úřad byla doručena žádost o 
možnosti prodeje této budovy městysu. Odkup budovy je důležitý pro budoucí výstavbu 
v areálu bývalých kasáren, je to jediná budova, která nepatří městysu. Před sedmi lety tento 
objekt koupil majitel za 1 800 000 Kč a vložil do oprav další prostředky. FV doporučil dále 
jednat o kupní ceně, která je navržena ve výši 3 000 000 Kč. Zatím se jedná pouze o schválení 
předběžné koupi. Lze domluvit prohlídku objektu. 

Zastupitelka Tichá: Bude městys mít na koupi tohoto objektu?  

Starosta: Měli bychom získat peníze zpětně z dotací, pravděpodobně nebudou již finance na 
koupi objektu čp. 167. Další možností je prodej rodinného domu u školy, který pro městys 
v současné době nemá význam.  

Zastupitelka Tichá: Jde o to, zda je pro městys výhodnější koupit bytovku čp. 167 nebo objekt 
v kasárnách, který bude pak pravděpodobně zbourán. V objektu čp. 167 by se mohly udělat 
byty pro doktory. V Domažlicích teď budou stavět 9 rodinných domků pro doktory.  

Starosta: Areál bývalých kasáren je v současné době jediná lokalita, kde se může v Klenčí 
stavět. Pokud koupíme objekt čp. 167 za 4 500 000 Kč, kde je sice 6 bytových jednotek, bude 
rekonstrukce stát dalších zhruba 1 000 000 Kč. Průmyslový objekt čp. 1 se kupoval, aby se 
uvolnila kasárna a mohlo se tam stavět. Domažlice mají jiný rozpočet a mohou si dovolit 
postavit 9 domů. Případný nákup objektu se bude hradit s vlastních zdrojů.  

Místostarosta Lamač: V současné době máme hodně objektů na opravy a nebude lehké sehnat 
finance na nákup nových objektů. 

Zastupitelka Tichá: Dle monitoringu obcí máme na účtu cca 6 800 000 Kč. Pokud koupíme 
objekt za 3 000 000 Kč, abychom pak měli peníze na provoz. 

Starosta: Na jaře dostaneme zpětně dotaci ve výši 4 500 000 Kč za rekonstrukci parkoviště a 
DPČL. Dnes se jedná jen o předběžné koupi, kupní smlouva bude schvalována mnohem 
později. Pan Ryšavý musí nejprve v Domažlicích vystavět novou halu a pak teprve může 
tento objekt opustit a prodat ho. Pokud koupíme dům čp. 167, tak ho můžeme i prodat 
dalšímu zájemci.  

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 21, o usnesení, že ZM schvaluje předběžně nabídku společnosti Art&nature 
s.r.o. na odkoupení pozemku p. č. st. 425/11 KÚ Klenčí pod Čerchovem, jehož součástí je 
budova bez čp: 
                      PRO  : 8 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 1 
 (Tichá) 
Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 22, o usnesení, že ZM ukládá starostovi jednat se spol. Art&nature s.r.o. o 
podmínkách převodu objektu a pozemku p. č. st. 425/11 KÚ Klenčí pod Čerchovem: 
                      PRO  : 8 
 PROTI : 0  
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 ZDRŽEL SE : 1 
       (Tichá)  
Návrh byl schválen.  

14. Projednání dokumentace ÚP Klenčí pod Čerchovem pro II. veřejné projednání 

Starosta uvedl, že teprve dnes dostal podklady od paní Roudnické. Zastupitelé mají v e-
mailech veškeré podklady ke II. veřejnému projednání. 

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 23, o usnesení, že ZM bere na vědomí návrh na úpravu ÚP Klenčí pod 
Čerchovem pro II. veřejné projednání:     PRO  : 9 
  PROTI : 0  
  ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

15. Projednání cen vodného a stočného Městyse Klenčí pod Čerchovem pro rok 2020  

Starosta uvedl, že ministerstvo zemědělství nám každý rok nařizuje navyšovat ceny vodného a 
stočného o 7 %. To znamená, že každý rok až do roku 2026 poroste vodné a stočné o 7 %, až 
se dostaneme na částky, které jsou podle zákona z roku 2018 optimální. Budeme tak šetřit 
finanční prostředky na obnovu kanalizace a vodovodu a nelze tyto finance použít na nic 
jiného. Nové ceny budou uvedeny v Čakanu pro všechny občany.  

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 24, o usnesení, že ZM schvaluje vodné ve výši 13,09 Kč bez DPH á m3 a 
stočného ve výši 21,81 Kč bez DPH á m3 pro rok 2020:   PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

16. Schválení pořízení geometrického plánu na oddělení části pozemku p. č. 2876/1 
dle žádosti  

Starosta uvedl, že geometrický plán zadáme, pokud bude tento bod schválen. Jde o část 
pozemku, který má žadatel v pronájmu, s tím ale souvisí i věcné břemeno, které na tom 
pozemku budeme chtít, protože tudy vedou inženýrské sítě.  

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 25, o usnesení, že ZM schvaluje pořízení GP na oddělení části pozemku p. č. 
2876/1 dle žádosti:                              PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

17. Projednání žádosti o směnu části pozemku p.č. 1941/17 za části pozemků p. č. 
1941/65 a 1941/64 KÚ Klenčí pod Čerchovem 
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Starosta uvedl, že pan Lamač v žádosti uvedl chybná čísla pozemků, takže ho vyzveme 
k opravě žádosti a nyní žádost vezmeme pouze na vědomí.  

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 26, o usnesení, že ZM bere na vědomí žádost o směnu pozemků v oblasti 
Šimanuc mlýna:        PRO  : 9
          PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

18. Projednání dodatku č. 1 k nájemní smlouvě pro pronájem baru K1 a přilehlých 
prostor  

Starosta uvedl, že prostory v baru K1 jsou ve velmi špatném stavu. Vzhledem k tomuto, 
nemůžeme od nájemníka vybírat řádné nájemné, takže navrhujeme uzavřít dodatek k nájemní 
smlouvě s tím, že do doby, než bude bar schopen provozu, bude symbolické nájemné 1,- Kč 
za měsíc.  

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 27, o usnesení, že ZM schvaluje dodatek č. 1 k nájemní smlouvě 
k pronájmu nebytových prostor v budově č.p. 123 na pozemku p.č. st. 318 o výměře 30 
m2, nebytové prostory v budově č. p. 140 na pozemku p.č. st. 143/2 o výměře 22 m2, část 
pozemku p.č. 143/2 mezi objektem č. p. 140 a objektem č. p. 123 o výměře 120 m2, vše v 
KÚ Klenčí pod Čerchovem, kterým se mění výše nájemného:     
           PRO  : 9 
 PROTI : 0  
  ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

19. Projednání novely Směrnice pro poskytování ošatného a osobních ochranných 
prostředků v územně samosprávném celku Klenčí pod Čerchovem a Zásad k 
poskytování peněžních plnění spojených s výkonem funkcí členů ZM Klenčí 
pod Čerchovem  

Starosta uvedl, že zastupitelé dostali 2 návrhy, které připravoval zastupitel Frei.  

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 28, o usnesení, že ZM bere na vědomí novelu směrnice pro poskytování 
ošatného a osobních ochranných prostředků v územně samosprávném celku Klenčí 
pod Čerchovem účinnou k 1. 1. 2020:     PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 29, o usnesení, že ZM schvaluje zásady k poskytování peněžních plnění 
spojených s výkonem funkcí členů ZM Klenčí pod Čerchovem účinnou k 1. 1. 2020: 
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 PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

20. Projednání odměn zastupitelů městyse k 1. 1. 2020 dle novely vlády ze dne 9. 12. 
2019  

Starosta uvedl, že k 1. 1. 2020 naše vláda schválila novelu, která řeší odměny zastupitelů na 
obcích. Můžeme rozhodnout o tom, že se odměny měnit nebudou, nebo rozhodneme o 
navýšení. Starosta předal slovo zastupiteli Freiovi.  

Zastupitel Frei navrhl schválit odměny zastupitelům ve výši 800 Kč, místostarosta Čipera 
podal protinávrh odměny ve výši 1000 Kč. Vše ovšem s výjimkou zastupitelů Tomana a 
Karáska. První jmenovaný pozastavuje živnost a druhý je pracovně v SRN. První se bude 
hlasovat o protinávrhu.  

Hlasování č. 30, o usnesení, že ZM schvaluje navýšení odměny pro funkci zastupitele ve 
výši 1000 Kč platné k 1. 1. 2020 s výjimkou zastupitelů Karáska a Tomana, kterým se 
odměna stanovuje ve výši 0 Kč.:      PRO  : 9 
 PROTI : 0  
 ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen.  

21. Schválení termínů zasedání zastupitelstva v první polovině roku 2020  

Starosta uvedl, že zasedání se budou konat opět vždy poslední středu v měsíci, a to 29. 1., 26. 
2., 25. 3., 29. 4., 27. 5. a 24. 6. Přes zimní měsíce budou jednání od 17:00 nebo od 17:30 
hodin a od dubna od 18:00 hodin.  

Starosta navrhl schválit usnesení. 

Hlasování č. 31, o usnesení, že ZM schvaluje termíny pro zasedání ZM na 1. polovinu 
roku 2020:         PRO  : 9 

 PROTI : 0 
 ZDRŽEL SE : 0 

Návrh byl schválen.  

22. Zprávy z výborů o činnosti 

Kontrolní výbor  

Zastupitel Frei (předseda výboru): Výbor dne 09. 12. 2019 provedl kontrolu evidenci PHM 
pro služební vozidla a knihy jízd. Předloženy 3 knihy jízd v elektronické podobě, 1 
v papírové. Nebyly zjištěny žádné závady. Dále byla provedena kontrola čerpání dovolené 
starosty. K 30. 11. 2019 měl starosta 3 dny nevyčerpané dovolené za rok 2018 a 35 dní (25 
pracovních dní + 10 dní pracovního klidu) nevyčerpané dovolené za rok 2019. Nevyčerpaná 
dovolená za rok 2018 k 31. 12. 2019 propadne. Dále byla provedena kontrola plnění usnesení 
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zastupitelstva městyse. Uložené úkoly jsou průběžně plněny, o plnění usnesení jsou 
zastupitelé pravidelně informováni na ZM.  Výbor schválil plán činnosti výboru na rok 2020, 
který předkládá ZM ke schválení.  

Žádný ze zastupitelů neměl k výboru otázky ani připomínky. 

Finanční výbor 

Zastupitel Hula (předseda výboru): Dne 16. 12. 2019 zasedal výbor. Projednávali jsme 
navýšení rozpočtu, výši nájmu pro uměleckého kováře v bývalé Chodovii, dále plán činnosti 
na rok 2020. V prosinci 2019 jsme provedli tyto kontroly: kontrola pokladny městyse – bez 
závad, kontrola splácení přijatých úvěrů – v současné době má městys 3 úvěry – bez závad, 
kontrola rozpočtu za 1. pololetí – bez závad. 

Žádný ze zastupitelů neměl k výboru otázky ani připomínky. 

Výbor pro kulturu, sport a osady 

Zastupitel Anderle (předseda výboru): Na zasedání výboru byl kontrolován plán činnosti, 
zhodnotili jsme všechny akce, které jsme na rok 2019 naplánovali. Dalším bodem byla 
příprava výhledových akce v roce 2020 – beseda s Karlem Benešem naplánovaná na začátek 
února a masopust, který bude letos 22. února.  

Žádný ze zastupitelů neměl k výboru otázky ani připomínky. 

Výbor pro životní prostření, výstavbu a územní plánování 

Starosta uvedl, že předseda výboru Karel Beneš se dnes ze zasedání omluvil. Plán činnosti na 
rok 2020 všichni v podkladech dostali. Hlavním bodem jednání výboru byl bar K1. 

Žádný ze zastupitelů neměl k výboru otázky ani připomínky. 

Starosta navrhl schválit usnesení.  

Hlasování č. 32, o usnesení, že ZM bere na vědomí zprávy o činnosti výboru kontrolního, 
finančního výboru, výboru pro životní prostředí, výstavbu a územní plánování; výboru 
pro kulturu, sport a osady:       PRO  : 9 
  PROTI : 0  
  ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Hlasování č. 33, o usnesení, že ZM schvaluje plán práce výborů pro rok 2020: 
           PRO  : 9 
  PROTI : 0  
  ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

23. Připomínky občanů 

Občanka Klenčí: Nedal by se přidat ještě jeden kontejner na papír a jeden na směsný odpad 
k BD č. p. 330?   

Starosta: Podíváme se na to. Zjistím, zda máme na obci ještě nějaké kontejnery k dispozici.  
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Občanka Klenčí: Na stránkách Města Domažlice se mi líbí, jak mají zpracovaný seznam 
různých sociálních služeb, které mohou pomoci všem, kteří se ocitnou v těžké životní situaci. 
Dále bych chtěla poděkovat, že byla ukončena smlouva s problematickým nájemníkem. 

Občanka Klenčí 1: Světlo u pramenu občas svítí, ale většinou spíš nesvítí.  

Starosta: Shodou okolností byl dnes na úřadě pan Veber s informací, že zítra budou opravovat 
VO, tak mu řeknu, ať se podívají i na toto světlo u pramenu.  

Občan Klenčí: Jsou nové informace o kanalizaci z Chodovie? Jestli součástí kupní smlouvy je 
ta přípojka, která vede přes můj pozemek. Je zadána žádost o GP na pozemek? 

Starosta: Ještě k tomu nic nemám. Co je napsáno ve smlouvě teď opravdu nevím. Musel bych 
se do ní podívat. GP je zadán u pana Žáčka, který by měl být do konce roku hotový a na 
katastru do konce ledna.  

24. Diskuse, závěr 

Zastupitel Anderle: Zjistil jsem nabídku na kamerový systém pro vestibul úřadu městyse. 
Mám tři nabídky od 5400 Kč do 6700 Kč. Určitě je to dobrá věc, měli bychom přehled o 
všem. Na pokladně se vybere spoustu peněz v hotovosti, na matrice je spoustu dokumentů atd.  

Starosta: Co se týká zabezpečení kanceláří, máme nový systém, který střeží jednotlivě každou 
kancelář. Zatím se nám tady nic neztratilo. Navíc ten systém kamer musí někdo ovládat, což 
je další činnost pro naše úředníky.  

Zastupitel Frei navrhl schválit usnesení.  

Hlasování č. 34, o usnesení, že ZM ukládá zastupitelům Anderlovi a Freiovi zjistit a 
zpracovat podmínky, včetně technických požadavků, umístění kamer v budovách 
městyse:         PRO  : 9 
  PROTI : 0  
  ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Zastupitel Frei: Nájemníci bytu v hasičárně si stěžovali, že mají vlhké zdi a že ve sklepě 
opadává omítka a když prší, tak jsou na zemi louže.  

Zastupitel Frei navrhl schválit usnesení.  

Hlasování č. 35, o usnesení, že ZM ukládá VŽPVÚP provést kontrolu prostor objektu 
hasičské zbrojnice a navrhnout případné opravy:   PRO  : 9 
  PROTI : 0  
  ZDRŽEL SE : 0 
Návrh byl schválen. 

Starosta přítomným poděkoval za práci v minulém roce a všem popřál krásné vánoční svátky.  

Další plánované zasedání ZM proběhne ve středu 29. 1. 2020 od 17:30 hod v knihovně Domu 
přírody Českého lesa.  

Zasedání ukončeno v 18:20 hodin. 
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Zapsal:  Martin FREI v. r. 

Ověřovatelé zápisu:  
 
 
Karel Hula    ……………………  
 
 
Pavel Smazal  ……………………  
 
 
Jan Bozděch (starosta) …………………… 


